
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 54 (L 191), som Folketin-
gets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 25. april 2007 
 

Spørgsmål 54: 
"Hvad er grunden til, at man ikke har anvendt bruttoarealet for et værtshus 

som målestok i stedet for serveringsareal, der vil kunne udregnes på alver-

dens spekulative måder?" 

 

Svar: 
I forhandlingerne mellem partierne bag aftalen om den fremtidige indsats 

for røgfri miljøer var der enighed om at begrænse muligheden for at tillade 

rygning på værtshuse. Der blev nævnt flere muligheder, bl.a. bruttoarealet 

som også nævnes i spørgsmålet. Serveringsarealet var det, som partierne 

bag aftalen blev enige om at benytte i lovforslaget. 
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